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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 25 JUNI 2019 
__________________________ 
Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Annelies Vander Bracht, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Achille Claes, Nadine Van Horebeek, Herman Theys, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim 
Theys, Hans Miseur, Kim Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Jo Vanmechelen, Sabine 
Wyns, Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, Erik Boon, raadsleden 
Heidi Van Meerbeek, algemeen directeur wnd. 
 
Verontschuldigd: 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 

 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het Gemeentedecreet verlaat schepen Rudy Janssens de raadstafel 
bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 15. 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het Gemeentedecreet verlaat schepen Annelies Vander Bracht de 
raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 15. 
Schepen Rudy Janssens sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 16. 
Schepen Annelies Vander Bracht sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 16. 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het Gemeentedecreet verlaat schepen Anne Van Goidsenhoven de 
raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 17. 
Raadslid Hans Miseur verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 17. 
Schepen Anne Van Goidsenhoven sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 18. 
Raadslid Hans Miseur sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 18. 
Raadslid Hans Miseur verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 19. 
Raadslid Achille Claes verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 20. 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 21 mei 
2019. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Hans Miseur was niet aanwezig tijdens de vorige zitting. Toch wil hij even terug komen op punt 18 
betreffende rooi-en innemingsplan Hertstraat - Appelweg. Uit de argumentatie blijkt dat dit in 
overleg met de bewoners zou zijn, alsof er met iedereen gepraat is? Dit is niet in overeenstemming 
met wat hij hoort van de bewoners. Hans Eyssen antwoordt dat op een vergadering met de eigenaars 
het plan voorgesteld werd en dat er overeenstemming was. Dit wil niet zeggen dat iedereen 
individueel akkoord was. Maar bewoners moeten beseffen dat nutsleidingen en wegen maar kunnen 
aangelegd worden mits gratis grondafstand. 
 
De voorzitter deelt mee dat er een vraag is om een punt bij hoogdringendheid toe te voegen: de 
Plattelandsmotie. 
Hans Eyssen licht de hoogdringendheid toe: De motie vraagt de aandacht voor de rechtmatige 
belangen van de plattelandsgemeenten. De tekst was pas op de dag van de vergadering van de 
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gemeenteraad beschikbaar. Gezien de Vlaamse regeringsonderhandelingen momenteel plaatsvinden 
is het noodzakelijk dat de plattelandsmotie nu geagendeerd wordt op de gemeenteraad zodat ze kan 
bezorgd worden aan Vlaams informateur De Wever.  
Na stemming om de hoogdringendheid wordt het punt toegevoegd. 
 

Openbare zitting 
 
SEC11-190625R 
01 ECOWERF - ALGEMENE VERGADERING 26 JUNI 2019 - BEPALING MANDAAT 
Hans Miseur stelt dat er in het beleidsplan Ecowerf sprake is van het feit dat afstand tussen locaties 
waar iets gebeurde wordt meegenomen. Volgens Rudy Janssens maakte dit in het verleden geen 
verschil. Hans Miseur vraagt aan de afgevaardigde hierover informatie op te vragen bij de 
vergadering. 
 
 
SEC11-190625R 
02 IGO - ALGEMENE VERGADERING 28 JUNI 2019 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-190625R 
03 INTERLEUVEN - BIJZONDERE ALGEMENE VERGADERING 11 SEPTEMBER - BEPALING MANDAAT 
Achille Claes heeft twee vragen: 
1. Hij heeft een bedenking bij de samenstelling van de Raad van Bestuur. Daarbij zijn 15 mandaten te 
verdelen: 10 à 11 zijn er daarbij toegekend aan CD&V, vanuit sp.a is er zelfs niemand afgevaardigd. 
Volgens Hans Eyssen, burgemeester, klopt dit niet. In de raad van bestuur zetelen 15 leden in totaal 
en 1 lid met raadgevende stem. Het Decreet Lokaal Bestuur heeft dit zo bepaald. Aangezien er 30 
gemeenten zijn wordt de afvaardiging verdeeld per twee gemeenten. Het zijn daarbij de 
gemeenteraden die deze afgevaardigden aanduiden. Aangezien CD&V het sterkst vertegenwoordigd 
is in de regio is het ook logisch dat ze hier het sterkst vertegenwoordigd zijn nl. 7 afgevaardigden. 
Maar dit is verschillend in de diverse intercommunales. Bij Interleuven zijn er verschillende 
afgevaardigden van CD&V, bij Hofheide is dit bijvoorbeeld voornamelijk Open Vld. Achille Claes 
informeert of sp.a dan niet wil zetelen. Hans Eyssen antwoordt dat het de gemeentebesturen zijn die 
dit beslissen. 
2. Tijdens een ontmoeting met stad Leuven heeft Achille Claes vernomen dat Interleuven een nieuwe 
locatie moet zoeken. Stad Leuven wil op de locatie van Interleuven een parking aanleggen met 
appartementen. Hans Eyssen licht toe dat stad Leuven naar alternatieven aan het zoeken is voor 
Bruulparking. Er zijn in maart verkennende gesprekken geweest om te zien wat de mogelijkheden 
zijn.  
Achille Claes informeert of de personeelsleden dan moeten verhuizen?  Volgens de burgemeester 
moet dit, alleszins tijdelijk. Er is verder nog niets over beslist. A. Claes meent dat dit een belangrijke 
ingreep is voor de stad en Interleuven. Stad Leuven gaat hier niet vanaf stappen. Tot slot informeert 
A. Claes naar de 18-jarige verlenging, gaat dit gebeuren? Volgens de burgemeester waarschijnlijk wel. 
 
 
SEC11-190625R 
04 ORGANISATIEBEHEERSING - ALGEMEEN KADER - GOEDKEURING 
Heidi Van Meerbeek licht dit punt toe. 
Gemeente en OCMW moeten aan organisatiebeheersing doen. Hiervoor moet een model gekozen 
worden. In het verleden heeft het gemeentelijk MAT gewerkt met het model leidraad 
organisatiebeheersing. Het MAT heeft er nu voor geopteerd om deze leidraad verder te gebruiken als 
zelfevaluatie-instrument. Op basis van de leidraad heeft het MAT een kader uitgewerkt met concrete 
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doelstellingen in het document "Organisatiebeheersing in lokaal bestuur Holsbeek" rond tien 
thema's. Dit overzichtsdocument wordt verder gebruikt als zelfevaluatie-instrument. Jaarlijks zal 
hierover gerapporteerd worden aan gemeenteraad en OCMW-raad. 
 
 
FIN15-190625R 
05 OCMW - JAARREKENING 2018 - ADVIES 
Anne Van Goidsenhoven licht dit punt toe.  
Het punt werd reeds besproken op commissie financiën. Het gunstig advies hier wordt verleend op 
voorwaarde van goedkeuring door de OCMW-raad. 
Op het vlak van investeringen werd een woning gerenoveerd in Schaliëndak en een grond in de 
Leempoelstraat verkocht aan de gemeente voor het bufferbekken.  
Hans Miseur informeert naar een bedrag van 29.000 euro als uittredingsvergoeding. Volgens Hans 
Eyssen kan dit gaan om contracten die gestopt zijn, vakantiegelden bij uitdiensttreding,... 
 
 
FIN15-190625R 
06 JAARREKENING 2018 - VASTSTELLING 
Hans Eyssen licht dit punt toe.  
Het punt werd besproken op de commissie financiën. De jaarrekeningen van gemeente en OCMW 
zijn gezond met een gezamenlijk positief jaarsaldo van 754.894 euro en een positief resultaat op 
kasbasis van 2.035.852 euro. Dit is een goed resultaat ondanks een financiële tegenvaller.  
De opbrengsten uit de personenbelasting schommelen zwaar omdat het tempo van de doorstorting 
verschilt van jaar tot jaar. Dit zorgt voor onevenwichten in de jaarrekening. Maar in 2018 heeft de 
FOD Financiën 516.770 euro minder personenbelasting aan de gemeente doorgestort dan de 
federale overheidsdienst zelf had geraamd. Aangezien de rekening voor de rest gezond was, kan de 
gemeente deze zware tegenvaller wel opvangen.  
Door de taxshift daalt de opbrengst in de personenbelasting en er is geen compensatie. Gespreid 
over een aantal jaren is dat 0,5 miljoen euro dat we minder hebben. De taxshift is gespreid over 
verschillende jaren en ziet men niet in 1 jaar. 
Ondanks deze tegenvaller is de rekening gezond. De gemeente investeert fors in de toekomst en dat 
blijkt uit de rekening. Vorig jaar werd er 4 miljoen euro geïnvesteerd in wegenwerken, 
schoolgebouwen, sportschuur en Buurthuis,...  
 
 
FIN15-190625R 
07 GEMEENTEFONDS - AANPASSING VERDEELSLEUTEL GEMEENTE/OCMW VANAF 2020 N.A.V. 

INTEGRATIE FINANCIEEL BEHEER EN MEERJARENPLAN - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht toe. 
Dit is een voorbereiding op het meerjarenplan. Er gaat namelijk 1 document komen betreffende het 
meerjarenplan gemeente/OCMW. Het financieel beheer wordt geïntegreerd. Vroeger werd er vanuit 
de gemeente een dotatie verleend aan het OCMW en werd daarnaast al 50% van het gemeentefonds 
aan het OCMW gestort. Nu wordt het budget gezamenlijk opgesteld en zal de gemeente moeten 
bijpassen voor het OCMW.  Daarom zal het volledig aandeel van het gemeentefonds nu rechtstreeks 
gestort worden aan de gemeente. 
 
 
25-190625R 
08 GBS NH - VORMING WERVINGSRESERVE DIRECTEUR BAO - BEKRACHTIGING 
Bram Van Baelen licht het punt toe.  
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Aangezien de directeur van de school Nieuwrode/Holsbeek bij een andere werkgever aan de slag 
gaat, werd de procedure voor de vorming van een wervingsreserve al gestart. Zo kan de overgang 
naar volgende schooljaar vlot verlopen.  
 
 
25-190625R 
09 GBS NH EN KD – AANPASSING SCHOOLREGLEMENTEN - GOEDKEURING 
Bram van Baelen licht toe. 
De reglementen werden besproken in de Commissie. De wijzigingen zijn zichtbaar via track changes. 
 
 
25-190625R 
10 GBS NH EN KD – AANPASSING ARBEIDSREGLEMENT - GOEDKEURING 
Bram Van Baelen licht toe.  
Het arbeidsreglement wordt regelmatig geactualiseerd. Nu gaat het om de TADD-regeling.  
 
 
25-190625R 
11 GBS NH EN KD – PEDAGOGISCHE STUDIEDAGEN - FACULTATIEVE VERLOFDAGEN - SCHOOLJAAR 

2019-2020 - GOEDKEURING 
 
 
25-190625R 
12 GBS NH EN KD – NASCHOLINGSPLAN - GOEDKEURING 
Bram Van Baelen licht toe. 
De nascholingsplannen werden besproken op de schoolraad en de commissie. Deze worden 
opgesteld door de directies. 
 
 
CVT35-190625R 
13 WELZIJNSRAAD - AANPASSING STATUTEN - GOEDKEURING 
Anne Van Goidsenhoven licht het punt toe. 
Dit punt werd besproken in de welzijnsraad en de commissie. 
 
 
CVT42-190625R 
14 BEHEERSORGAAN BUURTHUIS - VERTEGENWOORDIGERS POLITIEKE FRACTIES - AANDUIDING 

VASTE PLAATSVERVANGERS 
 
 
ROM18-190625R 
15 ROOILIJN- EN INNEMINGSPLAN - LEUVENSEBAAN DEEL 3 (BUURTWEG 2), KAEYSTRAAT 

(BUURTWEG 31) EN HUSSESTRAATJE (BUURTWEG 29) - VOORLOPIGE VASTSTELLING 
Hans Eyssen licht toe.  
Een aantal jaren geleden werd de rooilijn al vastgesteld maar door een wijziging in de wetgeving 
moet dit hernomen worden volgens de procedure van de Wet op de Buurtwegen. Ook deze 
procedure verdwijnt aangezien deze wet wordt vervangen door het Decreet Gemeentewegen. Maar 
omdat dit decreet nog niet van kracht is, herneemt de gemeente de vaststelling van de rooilijn 
volgens de regelgeving die momenteel geldt. Hieraan wordt ook de rooilijn van het Hussestraatje 
toegevoegd. 
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A. Claes antwoordt dat het positief is dat er vergoedingen zijn voor bijkomende innames ten gevolge 
van het verschuiven van de as van de weg met meer dan 40 centimeter maar dat grondafstand ten 
kosteloze titel niet past in het programma van Holsbeek Beweegt. 
 
 
ROM45-190625R 
16 ROOILIJNPLAN GEDEELTELIJKE VERLEGGING VOETWEG 62 NIEUWRODE - DEFINITIEVE 

VASTSTELLING 
Hans Eyssen licht toe. 
Het gaat om een voetweg aanwezig binnen een verkaveling maar niet zoals voorzien in de Atlas. 
Daarom is er een akkoord met de eigenaars om deze voetweg te verleggen. 
Hans Miseur heeft vragen bij de meer- en minwaarden. Rudy Janssens antwoordt dat dit gebruikelijk 
is bij een buurtwegendossier. Deze moeten opgenomen worden, ook als dit enkel tussen de 
eigenaars verrekend wordt. 
 
 
ROM18-190625R 
17 KORTRIJKSEBAAN EN O.-L.-V.-STRAAT - VERKAVELING 20181 - GOEDKEURING GEWIJZIGDE 

ROOILIJN EN GRONDAFSTAND 
Hans Eyssen licht toe.  Het gaat om een kleine wijziging.  Bij de opmeting bleek dat er een 
perceelsgrens tussen eigenaars iets anders ligt als men bij het opstellen dacht. Daarom moet deze 
beperkt gewijzigde rooilijn en bijhorende grondafstanden opnieuw door de raad goedgekeurd 
worden. 
Holsbeek Beweegt handhaaft ook hier zijn standpunt betreffende gratis grondafstand. 
 
 
ROM18-190625R 
18 APPELWEG - VERKAVELING 20194 - GOEDKEURING TRACÉ EN GRONDAFSTAND 
Hans Eyssen licht toe.  
Omwille van een omgevingsaanvraag wordt een grondafstand opgelegd. Holsbeek Beweegt 
handhaaft ook hier zijn standpunt omtrent grondafstand. 
 
 
ROM18-190625R 
19 VOORLOPIG ONTEIGENINGSBESLUIT - RECREATIESITE BRUUL - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht toe. 
Een onteigeningsprocedure is ongewoon voor onze gemeente. Dit is echter noodzakelijk voor de 
aanleg van de sportterreinen voor KDN United, een Finse piste en een multifunctioneel speelveld. In 
het RUP was al een onteigeningsplan opgenomen. Het gaat om een totale oppervlakte van 5 hectare. 
De gemeente is al langer eigenaar van 1 perceel. Een tweede perceel werd in der minnne 
aangekocht. Met een derde eigenaar is al een schriftelijk akkoord voor twee percelen. Met de vierde 
eigenaar is de gemeente al vier jaar aan het onderhandelen maar er is nog steeds geen akkoord. Met 
de vijfde eigenaar, waarmee nog niet uitgebreid onderhandeld is, is er ook nog geen akkoord.  
Daarom wordt nu de formele onteigeningsprocedure opgestart en dit voor alle gronden waar de 
gemeente nog geen formeel eigenaar van is. Dit betekent niet dat er een gerechtelijke onteigening 
moet volgen, tijdens de procedure kan nog steeds een aankoop in der minne. Als er geen akkoord 
komt, volgt een uitspraak door de vrederechter.  
Kim Theys informeert naar de stand van zaken. Zij kan hierover niets terug vinden. Hans Eyssen 
antwoordt dat de twee schattingsverslagen geakteerd werden in het college.  
Kim Theys stelt vast dat het laatste schattingsverslag al dateert van 2017. Is er geen reëel 
schattingsverslag mogelijk? Rudy Janssens antwoordt dat er binnen de procedure een definitieve 
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schatting zal zijn. Als er geen aankoop in der minne mogelijk is, zal de vrederechter een uitspraak 
doen. 
Kim Theys drukt nogmaals op het feit dat er een reëel schattingsverslag moet zijn. Het gaat volgens 
haar om een vertrouwensprobleem. 
Rudy Janssens en Hans Eyssen antwoorden.  De gemeente is gebonden aan wetgeving. Maar de 
rechtbank zal een definitieve prijs vaststellen indien er voorafgaand geen aankoop in der minne kan 
geregeld worden.  Bovendien doet de tegenpartij ook moeilijk tijdens de onderhandelingen. Er duikt 
steeds iets nieuw op, gegevens worden niet of niet tijdig bezorgd.  
Achille Claes stelt dat hij niet tegen de voetbalpleinen is maar het gaat om de manier waarop hier 
onderhandeld is. De gemeente heeft zijn visie, de tegenpartij meent dat het maximale er niet 
uitgehaald is. Waarschijnlijk ligt de waarheid in het midden. Maar Achille Claes meent dat hij binnen 
de 3 maanden tot een overeenkomst kan komen met de tegenpartij. Deze procedure opstarten is 
een rode lap op een stier. Daarom zal Holsbeek Beweegt zich ook onthouden. 
Rudy Janssens antwoordt dat Achille Claes mag onderhandelen als dit op een wettige manier 
gebeurt.  
Ann Spaepen, voorzitter, wenst de discussie tussen Rudy Janssens en Achille Claes te beëindigen. 
Ieder heeft zijn punt gesteld. Achille Claes antwoordt hierop dat het woord hem telkens ontnomen 
wordt door de voorzitter. 
Na de stemming deelt Herman Van Criekingen nog mee dat het voor een boer moeilijk is om grond af 
te staan voor voetbal. Dit is een gevoelsgeladen kwestie. 
Hans Eyssen en Rudy Janssens begrijpen dit. De gemeenteraad moet dit beslissen. Anders kan de 
gemeente niet tijdig starten met de aanleg van de terreinen. 
 
 
ROM30-190625R 
20 SAMENWERKINGSOVEREENKOMST VZW MOBIEL EN GEMEENTE HOLSBEEK - VERVOER OP MAAT 

- GOEDKEURING 
Anne Van Goidsenhoven licht  het punt toe.  
Het gaat om een overeenkomst tussen de gemeente en vzw Mobiel. Vzw Mobiel biedt individueel 
rolstoelvervoer aan. De bijdrage van de gemeente bedraagt 0,19 euro per inwoner per jaar. De 
overeenkomst wordt voor onbepaalde duur gesloten. 
 
 
OWG21-190625R 
21 OVERHEIDSOPDRACHT - AFNAME RAAMCONTRACT PROVINCIE VLAAMS-BRABANT - 

RAAMCONTRACT VOOR LEVEREN MOBIEL GIS-TOESTEL - GOEDKEURING 
Rudy Janssens licht toe. 
Het gaat om een raamcontract van de provincie. Daarmee zal een mobiel GIS-toestel worden 
aangekocht. Dit toestel kan voor verschillende zaken gebruikt worden op de dienst openbare 
werken.  Totale kostprijs bedraagt 14.000 euro en er is ook nog een jaarlijkse recurrente kost. 
Jo Vanmechelen informeert naar de toepasbaarheid voor de verkeersborden aangezien de 
Verkeersbordendatabank een mislukking is. Rudy Janssens antwoordt dat signalisatie één van de 
toepassingen kan zijn maar ook bijvoorbeeld het inventariseren van de kolken. We kunnen met dit 
toestel heel wat dingen doen. 
 
 
35-190625R 
22 EUROPEAN DISABILITY CARD - PROMOTIE 
Jo Vanmechelen licht het punt toe dat namens N-VA is toegevoegd.  
In het verleden konden mensen met een beperking hun handicap niet bewijzen op papier waardoor 
ze kortingen en voordelen misliepen bij de aanbieders van sport, cultuur en vrije tijd. Daarom is er nu 
de European Disability Card waardoor deze mensen een afdwingbaar "bewijs van handicap" hebben.  
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Anne Van Goidsenhoven vindt het een goed idee om deze kaart kenbaar te maken via de website en 
het OCMW. Er is geen uitgebreid aanbod via deze kaart in Holsbeek maar het maakt het wel 
eenvoudiger. In de gemeentelijke activiteiten zijn we waakzaam naar toegankelijkheid voor jeugd, 
sport, senioren. De kaart kan ook een stimulans zijn om voordelen toe te kennen. In de Welzijnsraad 
zullen de modaliteiten bekeken worden en hoe we dit binnen de gemeente kunnen gebruiken. 
 
 
SEC11-190625R 
23 PLATTELANDSMOTIE 
Hans Eyssen licht dit punt toe. 
De vragen die gesteld worden, zijn relevant voor onze gemeente: er wordt weinig geïnvesteerd in 
openbaar vervoer. Er is de discussie over het ruimtelijk beleid. Daarnaast  wensen we meer financiële 
slagkracht: dit kan door de wijze waarop de openbare ruimte in het gemeentefonds wordt vergoed, 
te herzien. Daarnaast dienen de ecosysteemdiensten (zuivere lucht en water, de rust, de stilte,..) 
gewaardeerd en gefinancierd te worden. Deze zijn immers positief voor de gemeenschap. 
Daarnaast moeten de dorpskernen versterkt worden zodat de openbare ruimte in stand kan 
gehouden worden en als oplossing voor de sociale verdringing op het platteland. Aangezien wij een 
groene zone rond de stad vormen is er veel vraag naar gronden en stijgen de prijzen. Mensen met 
een laag inkomen kunnen hierdoor niet meer terecht in de gemeente. Dit willen we aanpakken. Tot 
slot willen we nog de onmiddellijke intrekking van de Mobiscore of de aanpassing van de parameters. 
Jo Vanmechelen apprecieert de vraag om het Gemeentefonds te herzien. Daarnaast vindt hij de 
Mobiscore onterecht. Jammer genoeg is de tekst niet kunnen besproken worden in de fractie. 
Hans Eyssen betreurt dit ook maar de tekst is vandaag pas toegekomen en bovendien zijn er 
regeringsonderhandelingen.  De tekst zal aan de verschillende partijen worden overgemaakt, niet 
enkel aan N-VA. 
 
 
24. VRAGENKWARTIER - samenvatting van de bespreking 
 
Robbe Dupont stelt vast dat op het speelterrein van Kortrijk-Dutsel een laag opgelegd is. Is dit een 
definitieve oplossing? Kinderen lopen hierdoor veel schaafwonden op.  
Bram Van Baelen, schepen van jeugd, antwoordt. De afspraken hierrond zijn al een tijdje geleden 
gebeurd tussen chiro en jeugdconsulent.  Bedoeling is dat er balsporten op gespeeld worden. Dit 
vereist een stevige ondergrond. Er is nu een harde vloer met ribbeltjes gelegd, bedoeling is immers 
om te blijven rechtstaan. Dit geeft meer grip maar is hard als men valt en men loopt dan 
schaafwonden op. Het blijft een afweging tussen meer grip of schaafwonden. We kunnen eventueel 
aan tafel gaan zitten met de chiro om dit nog eens te bespreken maar het alternatief is gras, geen 
beton. De gummivloer is er blijven onderliggen. De hoeken komen los en deze gaan we eventueel 
verankeren zodat de vloer volledig egaal is en men hierdoor niet kan vallen. 
 
Jo Vanmechelen deelt mee dat er een artikel in de Hi stond betreffende het succes van de 
adviesraden. Toch merkt hij dat op de gemeentelijke website weinig recente verslagen van de 
adviesraden staan.  Bram Van Baelen antwoordt dat de respectievelijke schepenen dit met de 
diensten zullen bekijken. 
 
Kim Theys stelt vast dat de verlenging van de Poelweg (een veldweg) diepe putten heeft. Na een 
melding worden deze putten gevuld maar dit is maar goed voor een aantal weken. Kan er niet naar 
een blijvende oplossing gezocht worden? Rudy Janssens antwoordt dat dit niet structureel kan 
opgelost worden. De putten kunnen enkel met grond gevuld worden. 
 
Sabine Wyns verwijst naar de brief die de ouders gekregen hebben van Kind en Gezin betreffende De 
Sterrekes. Heeft de gemeente zicht op de problematiek, wordt hierover met de gemeente 
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gecommuniceerd? Hans Eyssen deelt mee dat Kind en Gezin de gemeente gecontacteerd heeft op de 
dag dat de brief verstuurd werd naar de ouders. Kind en Gezin maant De Sterrekes aan een aantal 
problemen op te lossen, anders wordt hun vergunning geschorst. De Sterrekes hebben beloofd om 
een aantal zaken op korte termijn op te lossen bijvoorbeeld waterinsijpeling, brandveiligheidsattest, 
herstellingen plamuurwerk. Dit in afwachting van een volledige renovatie. Sabine Wyns informeert 
naar een mogelijke sluiting. Volgens Hans Eyssen kan een schorsing van de vergunning door Kind en 
Gezin altijd tot de mankementen rechtgezet zijn.   
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij volgende documenten uit de zitting van 
21 mei 2019 : 
•notulen 
•zittingsverslag 
Beide documenten worden bijgevolg conform artikel 32 van het Decreet lokaal bestuur als 
goedgekeurd beschouwd. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
 
 
 
 

 
 
 
 

Ria VERSTRAELEN Ann SPAEPEN 
 


